
      

      
Protokoll 
Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  
Tid: onsdag den 11 augusti 2021 kl. 17,30 - 19,00 

Plats: Kronogården Trädet 

Närvarande:  Steen-Åke Larsson- Nitta, Bengt Grindelid-Blidsberg, Gunilla Ideström-Knätte, ,  KG 
Friden- Nitta, Stig Fagersson-Ätradalen, Gösta Knutsson- Kölingared, Irwing Johansson-Boarp, 
Margareta Persson- Kölaby, Torbjörn Ottosson-Ätradalen, , Roland Karlsson-KS, Wiktor Öberg-KS, 
Patrik Andersson-NUAB.  

Ej närvarande: Hans Ström – Härna, Mikael Levander-KS, Mattias Gotting Grönahög. 

1. Mötets öppnande 
ordförande Steen-Åke Larsson öppnade mötet.  
 

2. Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes Patrik Andersson NUAB 

 
3. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Irwing Johansson 
 

4. Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes av mötet 
 

5. Föregående mötesprotokoll 
Förklaringar från projektansökningar är gjort och det godkändes. Skall reflekteras att 
vara lite ”hårdare” vid bedömningarna. Angående Gällstad skall gymmet besiktigas 
pga. att skola använder det. Hökerum har gjort förtydligande av användandet av de 
timmar som de ansökt för. Skall användas till redigering etc. 
Hastighets skyltar är bytta i tätort av kommunen. Landsbygden är trafikverket 
ansvariga. Kommunen påpekar det för att skynda på detta. Hastighets plan är gjord 
för norra delen av kommunen och kommer att göras i södra framledes. Förslag att 
bjuda in kontaktpersoner på kommunen från trafikavdelningen (Johan och Viktor) 
och träffa byalagen för diskussion av trafik och hastighet. Styrelsen återkommer med 
inbjudan till dem. 



Föregående mötesprotokoll godkändes av mötet 
 
 

6. Kostnadskrävande projekt 

Nitta Samhällsförening ändrar ansökan pga. höjda priser på material som stigit med 
ca. 50%. Ca. 9705 kr. 
Mötet råder till att skaffa livräddningsring.  
Mötet godkänner ansökan 
 
Vi skall förtydliga ansökningsreglerna angående nedlagda timmar hur man redovisar 
det.  

7. Information från Kommunen 

- Roland informerar om Trädets fsk. Det tillfälliga bygglovet är förlängt ytterligare 2 
år.  

- Fortsatta satsningar på GC vägar, Vegby och Rånnaväg håller på att projekteras. 
- Solstolar på torget i centrum är det diskussion om. 
- Kommunen håller på att gå igenom sina upphandlingar. 
- Har haft problem i sommar med bemanningen i äldrevården. 
- Fortfarande semestertider, nästa vecka är alla tillbaka. 
- Sommarjobbare har varit ute i kommunen hos föreningar har fungerat bra. 
-  

8. Övriga frågor 
- Under 2019 hade vi 8 möten, skall vi sätta fasta mötesdagar igen med tema. 

Ta ned till nästa möte att bestämma datum för möte under 2022. 
9. Nästa möte 

19   oktober kl.17:30 NUAB 
8     december kl.17:30 Trevia Design i Härna 
 

 
10. Mötets avslutande 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 
 

________________________  _________________________ 
Ordförande Steen-Åke Larsson     Sekreterare Patrik Andersson 
 

 
________________________   
 Justerare Irwing Johansson 
  


